
PRED SEJO OBČINSKEGA KOMITEJA ZKS

Večja proizvodnja
in ne le višje cene
Zasejo občinskega komiteja ZKS, ki se bo sestal v
tor$k, 8. oktobra, je pripravljeno obsežno gradivo o
rezultatih gospodarjenja v naši občini za prvo polletje'
letošnjega leta. Resolucijskih ciljev sicer ne dose-
gamo v celoti, je zapisano v gradivu, vendar pa neka-
teri podatki kažejo, da smo začeli postopoma dose-
gati premlke prl uresničevanju nekaterih usmeritev
dolgoročnega programa gospodarske stabilizacije
občine. Na dnevnem redu občinskega komiteja sta
tudi političnovarnostna ocena In kadrovska politika.

Organizacije združenega dela s
področja gospodarstva so ustva-
rile za 5,9% celotnega prihodka
več kot v istem obdobju lani. Ko-
ličinski obseg industrijske proiz-
vodiye je bil za 24,5% večji kot
lani. Težav z oskrbo je bilo letos
znatno manj. Manjši pa je bil tudi
izvoz in to kar za 7,8%. Vendar pa

je trgovina presegla izvozne re-
zultate in sicer kar za 7,3%. V ob-
čini imamo osem izgubašev; kar
96% izgube odpade na pet tozdov
Železniškega gospodarstva in sa-
mo 4% na tiskarno Kresvja, tozd
Komunalna operativa y okviru
DO Vodovod kanalizacija in Go-
stinsko podjetje Ljubtjana DSSS.

Na meji rentabilnosti posluje 17
OZD.

Na seji predsedstva občinskega
komiteja ZKS, ki je bila v torek,
24. septembra, so povedali, da so
delovne skupine občinskega ko-
miteja obiskale vse slabše organi-
zac ĵe združenega dela. Prizade-
vale so si ugotoviti vzroke slabe-
ga stanja in skupaj z delavci najti
kar najbolj ustrezne rešitve. Ven-
dar pa je treba povedati, da so
uspehi gospodarstva v občini
Center dobri, saj so jih OZD do-
segle zaradi povečanega fizične-
ga obsega proizvodrge in ne zara-
di inflacije. Povečala se je pro-
duktivnost, tudi izvoz je začel na-
raščati in pričaktgemo, da bomo
izpolnili načrtovano obveznost še
pred koncem leta.

Predsedstvo občinskega komi-
teja ZKS je poslušalo tudi infor-
macijo o razmerah v delovni or-
ganizaciji Tribuna. Menili so, da
delovni skupini obiinskega ko-
miteja za zdaj ni potrebno nada-
ljevati z delom. Razmere so se za-
čele v tej delovni organizaciji po-
lagoma urejati, še vedno pa je
vprašanje, če bo organizaciji
uspelo, da se bo povzpela na zele-
no vejo. Prvi rezultati naj bi se
pokazali še pred koncem letoš-
njega leta.

Člani predsedstva OK ZKS so
se med drugim seznanili tudi z
delom politične šole zveze komu-
nistov v Ljubljani. Šolo obiskuje
letos že 10. generacya in vsi, ki so
jo obiskovali, so si pridobili kva-
litetno znarye. Šola traja štiri me-
sece, kar je za ljudi, ki morajo
poleg šolanja opravljati še svoje
redne delovne obveznosti, razme-
roma dolgo. Šoli moramo dati
priznaivje, saj postanejo r«eni
učenci v resnici dobro razgleda-
ni. Vsekakor pa bi morale osnov-
ne organizacije ZK spremljati de-
lo tistih svojih članov, ki so jih
poslali v politično šolo. Posebej
pa bo potrebno skupaj z osnovni-
mi organizacijami izdelati opera-
tivni program za pridobivanje
novih slušateljev. Prav tako bo
poterbno izdelati tudi program za
osnovne organizacije ZK.
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